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بازیگر  شاه محمدلو،  بهرام 
پیشکسوت گفت: در حال حاضر 
نیستم،  خاصی  کار  مشغول 
پیشنهاداتی بوده، اما به طور کلی 
شرایط به نحوی ایجاد نشده که 
بتوانم کار کنم، این یک انتخاب 
موقعیت  کلا  اما  است  شخصی 
مناسبی هم برای فعالیت ندارم. 
شاه محمدلو درباره آخرین مراحل 
ساخت »آقای حکایتی۲« ادامه 
داد: ساخت این مجموعه در انتظار 
به دست آوردن سرمایه و اسپانسر 
است، فعلا هیچ کسی برای ساخت 
»آقاحکایتی« پیشقدم نشده و تا 
وقتی بودجه مناسب نباشد نمی توان 
به سراغ ساخت آن رفت. شاه محمدلو 

در همین رابطه اضافه کرد: در حال 
حاضر طرح، ایده و فیلمنامه ساخت 
»آقای حکایتی۲« کاملا آماده است، 

اگر بودجه تامین شود به راحتی و 
زودی می توانیم ساخت این پروژه 
را کلید بزنیم. اما فعلا همه چیز 

به تعویق افتاده است. وی درباره 
احتمال ساخت »آقای حکایتی۲« 
تاکید کرد: برای ساخت قسمت دوم 
سریال »آقای حکایتی« شرایط 
گذشته  سال  شاید  نیست،  مهیا 
درباره ساخت این مجموعه صحبت 
می کردم اما امروز وضعیت تغییر 
کرده است، بالاخره برای ساخت یک 
مجموعه تلویزیونی باید بسیاری از 
شرایط مهیا شود تا بتوان به ساخت 
آن نزدیک شد. شاه محمدلو در همین 
رابطه خاطرنشان کرد: آنچه مسلم 
است اینکه برای ساخت »آقای 
حکایتی۲« باید بیشتر صبر کنیم، 
زیرا ساخت این برنامه نیازمند بودجه 

و برنامه ریزی درست است. 

»عطاران« را برای 
»انتهای باغ« 

می خواهم

 بهرام  شاه محمدلو: 

 »آقای حکایتی ۲« در انتظار سرمایه است 

 امیرمهدی پوروزیری معتقد است: فیلم کوتاه 
باید بتواند برای مخاطبش جهانی از احساس 
را ایجاد کند. امیرمهدی پوروزیری از اعضای 
هیات انتخاب فیلم های داستانی سی ونهمین 
جشنواره بین المللی فیلم کوتاه تهران، درباره 
معیار انتخاب آثار متقاضی حضور در این رویداد، 
توضیح داد: معیارهای یک فیلم خوب مشخص 
است اما مهم ترین ملاک برای ما این بود که یک 
اثر در جریان معمول سینمای ایران قرار نداشته 
باشد. خلاقانه بودن در عین موجزبودن برای ما 
حائز اهمیت بود. فیلم باید بتواند برای مخاطبش 
جهانی از احساس را ایجاد کند. مهم ترین مسائل 
برای ما همین معیارها بود. وی ادامه داد: معیار 
ما برای انتخاب این نبود که یک فیلم کوتاه 
حتما باید یک ترکیب عوامل حرفه ای داشته 
باشد، بلکه معیار مهم تر خلاقیت بود حتی 
با کمترین امکانات. این عضو هیات انتخاب 
درباره تمرکز بر ژانر در این دوره از جشنواره 
هم گفت: سینمای کوتاه ایران همواره دنباله رو 
سینمای بلند ما بوده است. سینمای بلند ما هم 
چه در بخش دولتی و چه در جریان فیلم های 
جشنواره ای، همواره جهانی به شدت رئالیستی 
و حتی ناتورالیستی داشته است. احساس ما 
این است که در یک درام، همه چیز باید واقع گرا 
باشد. همین مساله هم باعث شده است که ما 

ژانر و گونه در سینمای ایران نداشته باشیم. 
وقتی هم که گونه نداشته باشید، مخاطب 
خود را به تدریج از دست می دهید. وی افزود: 
جشنواره فیلم کوتاه تهران به عنوان جایی که 
می تواند سازنده فیلمسازان جدید باشد هم در 
دوره های گذشته کاملا دنباله روی سینمای بلند 
بوده است. درست این است که ما گونه های دیگر 
سینمایی را هم امتحان کنیم و صرفا دنباله روی 
سینمای بلند جشنواره ای نباشیم. پوروزیری 
عنوان کرد: در روند انتخاب آثار، حتما تنوع ژانر 
و گونه را مدنظر داشته ایم. در چیدمان اعضای 
هیات انتخاب هم حتی این مساله موردتوجه 
بوده است. در مجموع رجوع به گونه، لذت بخش 
است. از این منظر تماشای فیلم ها حتی برای 
خود ما هم لذتبخش تر از تماشای یک سری 
فیلم شبیه به مستند بود. احساس می کنم 
مردم از تماشای فیلم های به شدت رئالیستی 

سیر شده اند. آثاری که موضوعات به شدت 
اجتماعی را مدنظر داشتند و گاهی به شدت 
تلخ و پیام دهنده می شدند! دوران این فیلم ها 
تمام شده است و امیدوارم دوران جدیدی 
که ژانر در آن حائز اهمیت دانسته شود، آغاز 
شده باشد. وی درباره کیفیت آثار داستانی بیان 
داشت: کیفیت آثار بالا و این سطح از کیفیت 
برای خود من غیرقابل باور بود. اینکه تا این 
اندازه استعداد در سینمای ما وجود دارد برای 
من هیجان انگیز بود و نمی دانیم برای این ها در 
آینده چه اتفاقی رخ می دهد. آنقدر فیلم خوب 
دیدیم که ناراحت بودیم برخی از آ نها را به دلیل 
محدودیت در انتخاب، باید کنار بگذاریم. وی 
درباره اعتراض های احتمالی نسبت به عملکرد 
هیات انتخاب از سوی عوامل فیلم های راه نیافته 
به جشنواره هم اظهارکرد: از میان فیلم های 
متقاضی حضور در جشنواره ما باید تعدادی 
محدود فیلم را انتخاب می کردیم و به نظرم باقی 
فیلم ها حق دارند که اعتراض هم داشته باشند. در 
این میان شاید عده ای احساس می کنند همیشه 
باید نام شان در میان برگزیدگان باشد، اما بهتر 
است آ نها هم در جای خود نایستند و آنها هم 
این مسیر را ادامه دهند. سی ونهمین جشنواره 
بین المللی فیلم کوتاه تهران به دبیری مهدی 
آذرپندار ۲۷ مهر تا ۲ آبان ۱۴۰۱ برگزار می شود.

 همه ملاک های انتخاب آثار جشنواره فیلم کوتاه 

پخش بازی های جام جهانی از 
سینماها قطعی نشده است

مدیرکل اداره نظارت بر عرضه و نمایش فیلم 
گفت: پخش بازی های جام جهانی فوتبال از 
سینماها تا این لحظه قطعی نشده است. چند 
وقتی است موضوع پخش مسابقات فوتبال 
جام جهانی قطر از سینماها مطرح شده است و 
گمانه زنی ها درباره اجرا یا عملی نشدن آن در 
بین علاقه مندان به فوتبال شدت گرفته است. 
در همین رابطه روح ا... سهرابی، مدیرکل اداره 
نظارت بر عرضه و نمایش فیلم در صفحه مجازی 
خود درباره پخش بازی های فوتبال جام جهانی از 
سینماها توضیح داده است. متن این پیام به شرح 
زیر است: »باسلام، پخش بازی های جام جهانی از 
سینماها تا این لحظه قطعی نشده است. رایزنی ها 
با مراکز مسئول و دست اندرکار ادامه دارد. 
دستورالعمل  اجرای احتمالی این طرح تدوین 
و به ادارت کل استان ها اعلام شده اما اجرای این 
برنامه هنوز قطعی نشده است. شورای راهبردی 
اکران به ریاست رئیس محترم سازمان سینمایی 
طی دو  الی سه هفته آینده با در نظرگرفتن همه 
جوانب امر در این خصوص تصمیم گیری خواهد 
کرد. ابلاغ پیش از موعد دستورالمعل ها بیشتر 
به خاطر آمادگی سینماها در صورت قطعی شدن 
اجرای این طرح بوده و تصمیم نهایی به صورت 

رسمی به سینماها ابلاغ خواهد شد. 

  سیدبشیر حسینی، 
مجری شبکه 3 شد 

مهدی بلوکات، قائم مقام شبکه3 گفت: با 
پایان ماه صفر، سریال »بی همگان« مجموعه 
جدیدی است که روی آنتن خواهد رفت. 
ملودرامی اجتماعی که فضایِ گرم و جذابی 
خواهد داشت. وی ادامه داد: با توجه به برنامه های 
شاخصی که در حوزه های هنری و ورزشی 
همچون »عصرجدید« و »ستاره ساز« داشتیم و 
تجربیات خوبی بودند، در حوزه معارفی، علمی و 
دانش بنیان هم این اتفاق افتاد. در حوزه معارفی 
که »حسینیه معلی« روی آنتن رفت و استقبال 
خوبی را شاهد بودیم و برای ماه ربیع الأول هم 
برنامه »رویانیوم« تدارک دیده شده که قابل توجه 
دانش آموزان، دانشجویان و... خواهد بود. بلوکات 
افزود: »رویانیوم« را دکتر »سیدبشیر حسینی« 
و... اجرا خواهند کرد. قائم مقام شبکه گفت: برنامه 
»قهرمان« رقابتی برای جوانان کشور است و در 
ادامه بنا داریم زمینه برای حضور جوانان دیگر 
کشورها هم فراهم باشد. این برنامه متفاوت با 
»مردان آهنین« خواهد بود. او افزود: برنامه های 
»زوجی نو« و »اعجوبه ها« هم دکور و آیتم هایشان 

تغییر خواهد کرد. 

  ابراهیم عامریان می گوید: برای 
»انتهای  سینمایی  فیلم  ساخت 
باغ« به دنبال مذاکره با رضا عطاران 
برای ایفای نقش اصلی است. این 
تهیه کننده سینما با اشاره به ۲ پروژه 
سینمایی »فاتحان اروند« و »انتهای 
باغ« افزود: در هر حال حاضر تولید هر 
۲ پروژه سینمایی که در دست دارم 
به دلیل آنکه بازیگران موردنظر درگیر 
پروژه ای هستند به تعویق افتاده است. 
وی بیان کرد: بازیگران موردنظر ما 
برای »فاتحان اروند« نوید محمدزاده 
است که در حال حاضر در یک سریال 
مشغول به کار است، البته پیش از این 
گفت وگوهای اولیه را با این بازیگر 
داشتیم و امیدوارم هرچه سریع تر 
شرایط مناسب برای تولید این پروژه 
فراهم شود تا این فیلم را بتوانیم برای 
حضور در چهل ویکمین جشنواره فیلم 
فجر آماده کنیم. این کارگردان درباره 
پروژه دیگر خود که به تازگی پروانه 
ساخت گرفته با نام »انتهای باغ« نیز 
توضیح داد: این پروژه نیز یک کمدی 
تلخ است و با توجه به برنامه ریزی های 
صورت گرفته در تلاش هستیم تا رضا 
عطاران در این فیلم بازی کند که این 
بازیگر نیز در حال حاضر مشغول کار 
در فیلم سینمایی کیانوش عیاری 
است. عامریان درباره داستان »فاتحان 
اروند« یادآوری کرد: داستان این فیلم 
درباره شهید حاج احمد امینی است که 
شخصیت بسیار دوست داشتی داشته 
و از سوی شهید حاج قاسم سلیمانی 
به فرماندهی گردان غواصی موردنظر 
انتخاب شده بود. این پروژه سینمایی 
قرار بود تابستان سالجاری جلوی 

دوربین برود.

  فیلم هایی که 
»مشق« فیلمسازان آینده می شوند

اسما ابراهیم زادگان از اعضای هیات انتخاب آثاری 
سی ونهمین جشنواره فیلم کوتاه تهران با برشمردن ملاک های 
انتخاب آثار تاکیدکرد که از فهرست اعلام شده به طور کامل 
دفاع می کند. اسما ابراهیم زادگان توضیح داد: طبیعتا هر یک 
از اعضای هیات انتخاب شاخص و معیاری برای خود مدنظر 
داشته است؛ اما آنچه به صورت کلی مدنظر این هیات قرار 
داشت، این بود که فیلم های خوبی به جشنواره راه پیدا کنند 
که برای مخاطبان جشنواره که علاقه مند به ساخت فیلم کوتاه 
هستند، تبدیل به خط مشق شوند. واقعیت این است که خیلی 
از فیلمسازان بزرگ امروز سینمای ما کار خود را با فیلم کوتاه 
آغاز کرده اند و وقتی بتوانیم خوراک خوبی به جشنواره فیلم 
کوتاه برسانیم، این رویکرد در بلندمدت تبدیل به یک خط 
مشی برای سینمای بلند هم می شود. وی بیان داشت: تلاش 
کردیم مثلا در ژانر ترسناک، بهترین فیلم ترسناک متقاضی 
را انتخاب کنیم تا مخاطبان بدانند که چه فیلم های خوبی در 
ژانرهای مختلف دارد ساخته می شود. خیلی از فیلمسازان 
سراغ ژانری مثل ژانر وحشت نمی روند، چرا که احساس 
می کنند اقبالی نسبت به این ژانر در جشنواره وجود ندارد 
اما وقتی ببینند اگر فیلم ترسناک خوبی ساخته شود، ممکن 
است در انتخاب جشنواره هم به آن اهمیت بدهند، شرایط 
تغییر می کند. سال گذشته فیلم »ویار« فیلمی در ژانر کمدی 
محسوب می شد که اتفاقا مورداستقبال هم قرار گرفت، امسال 
شاهد بودیم که فیلم های مشابهی در همین ژانر به جشنواره 
ارسال شد. کارگردان فیلم کوتاه »منطقه« درباره حضور 
فیلم های شبیه به هم در جشنواره افزود: واقعیت این است که 
فیلم های شبیه به هم، همیشه وجود دارد. هر سال که فیلمی 
در جشنواره فیلم کوتاه تهران موفق می شود، تبدیل به مشق 
گروهی از فیلمسازان برای سال آینده می شود. زمانی که 
یک فیلم بلند سینمایی موفق می شود، ناگهان شاهد تعداد 
زیادی از فیلم های کوتاه مشابه هستیم، در حالی که خیلی از 
پیچیدگی های یک موضوع اجتماعی، در سینمای بلند امکان 
پرداخت دارد و در یک فیلم کوتاه ناگزیر سوژه رها می شود و 
گویی با یک اثر ناتمام مواجه می شویم. بخشی از این ماجرا، 
اجتناب ناپذیر است و اتفاق بدی هم نیست، ممکن است 
فیلم های کامل تری را نسبت به فیلم اولی که توفیق پیدا کرده 
است، شاهد باشیم. این عضو هیات انتخاب جشنواره درباره 
اعتراضات احتمالی نسبت به عملکرد این هیات انتخاب گفت: 
هیات انتخاب بالاخره یک شورای هفت نفره است و شاید 
من نوعی نتوانم از یک فیلم انتخاب شده به طور کامل دفاع 
کنم. مثل فیلم های دیگری که مطابق سلیقه من بوده است 
و در برابر دیگر اعضا توانسته ام از آنها دفاع کنم تا آن فیلم به 
فهرست نهایی راه پیدا کند. ما هفت نفر عضو هیات انتخاب 
همگی مان از ترکیب فیلم های انتخاب شده، دفاع خواهیم کرد 
و می توانیم بگوییم این ترکیب انتخاب همه ما هفت نفر، بدون 

هیچ دخالت بیرونی و بحث های جانبی بوده است.

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

 »پوتین« خطاب به اروپا: 
 گاز بیشتر می خواهید، تحریم های 

»نورداستریم2 « را بردارید

رئیس جمهور روسیه خطاب به کشورهای اروپایی 
اظهارکرد که اگر خواستار گاز بیشتر هستند باید تحریم های 
مربوط به خط لوله نورداستریم۲ را بردارند. به گزارش 
فارس، ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه وجود هرگونه 
ارتباط میان کشورش با بحران انرژی اروپا را رد کرد و گفت: 
چنانچه اتحادیه اروپا خواستار گاز بیشتری است باید 
تحریم های مربوط به خط لوله گاز نورداستریم۲ را رفع کند. 
پوتین که بعداز نشست سازمان همکاری شانگهای صحبت 
می کرد تاکید کرد: مسکو به تعهدات خود در قراردادهای 
انرژی پایبند خواهد بود. پوتین گفت: »مخلص کلام اینکه 
اگر شما نیاز دارید و اگر برایتان دشوار است تحریم های 
اعمال شده علیه نورداستریم۲ را که معادل ۵۵ میلیارد 
متر مکعب گاز در سال خواهد بود، بردارید. فقط دکمه را 
فشار دهید و همه چیز مرتب می شود.« نورداستریم۲ که 
در بستر دریای بالتیک و موازی با نورداستریم ۱ قرار گرفته 
یکسال پیش ساخته شد، اما آلمان چند روز قبل از حمله 
روسیه به اوکراین تصمیم گرفت مشارکتش در این پروژه 
را قطع کند. افت عرضه گاز توسط روسیه باعث دو برابر 
شدن قیمت گاز در آغاز سالجاری میلادی شد. از چند 
هفته گذشته که صادرات گاز روسیه از طریق خط لوله مهم 
نورداستریم۱ به اروپا تا مدت نامعلومی متوقف شده، بحران 
گازی در اروپا بسیار شدیدتر شده است. اگرچه روس ها به 
صادرات گاز به اروپا از طریق خط لوله عبوری از اوکراین 
ادامه می دهند اما میزان آن در مقایسه با حجم صادرات 
گاز روسیه قبل از بحران اوکراین بسیار کمتر است. در 
آلمان کمبود سوخت باعث شدت گرفتن نگرانی ها نسبت 
به ورشکستگی احتمالی شرکت های توزیع گاز شده است. 
چند روز پیش کلوس دیتر مائوباخ، مدیرعامل شرکت 
واردات گاز یونیپر آلمان هشدار داد که این کشور ممکن 
است در فصل زمستان مجبور به سهمیه بندی گاز شود. 
براساس ارزیابی بانک گلدمن ساکس سهمیه بندی در 
آلمان به معنای از دست رفتن ۶۵ درصد صنعت این کشور 
خواهد بود. براساس آمارهای رسمی انبارهای ذخیره سازی 
گاز در آلمان هم اکنون ۸۵ درصد پر هستند، اما با این حال 
کلوس مولر، دبیر نهاد سیاست گذاری در حوزه انرژی این 
کشور ماه گذشته هشدار داده حتی در صورت رسیدن این 
رقم به ۹۵ درصد میزان آن برای فقط دوماه تقاضای گاز 

آلمان کافی خواهد بود. 

سیدحسن نصرا...  :

موشک هایمان به سمت »کاریش« است 
    »یونیفل« به نفع لبنان نیست

کوتــــاه

  دبیر کل حزب ا... لبنان در سخنانی به 
مناسبت اربعین امام حسین)ع( استخراج 
نفت و گاز از سوی رژیم صهیونیستی از 
میدان »کاریش« را خط قرمز دانست و 
گفت: اگر جنگ تحمیل شود، گریزی از 
آن نیست. به گزارش مهر به نقل از المنار، 
سیدحسن نصرا... دبیر کل حزب ا... لبنان در 
سخنانی به مناسبت اربعین حسینی اعلام 
کرد: یکی از مهم ترین درس های روز اربعین 
با توجه مواضع امام سجاد)ع( و حضرت 
زینب)س( در مجلس یزید این است که 
است که مومن به هر اندازه که گرفتار 
مصائب و شرایط سخت باشد ضعف از خود 
نشان نخواهد داد و تسلیم نخواهد شد. وی 
در ادامه به خطبه قوی حضرت زینب)س( 
در برابر یزید اشاره کرد و گفت: بسیاری 
کوشیدند که یزید را از خون امام حسین)ع( 
تبرئه کنند، اما این تلاش ها با شکست 
روبه رو شد و این خون به فریادی علیه یزید 
. بیان داشت: یکی از  . . تبدیل شد. نصرا
مصادیق آنچه حضرت زینب)س( گفت، 
اربعین این روزها در عراق است. جایی برای 
تن به ذلت دادن با توجه به تاریخ آکنده از 
یقین به آینده و وعده الهی وجود ندارد. وی 
افزود: ۲۰ میلیون زائر یعنی ۲۰ میلیون 
قلبی که به عشق امام حسین)ع( می تپد. 
در تاریخ، گردهمایی و تجمعی مانند تجمع 
دوستداران امام حسین)ع( در کربلا وجود 
ندارد و این امروز شبیه معجزه است. وی در 
ادامه به خدمات رسانی به زائران اشاره کرد 
و اینکه دنیا این رویداد را نادیده می گیرد. 
دبیر کل حزب ا... لبنان نادیده گرفتن این 
موضوع را هم در راستای غربت و مظلومیت 
امام حسین)ع( دانست. وی ادامه داد: همه 
تلاش ها در تاریخ برای ممانعت از برگزاری 
مراسم اربعین با شکست روبه رو شده است.

  تهدیدات اثری ندارد
 نصرا... گفت: از همه عراقی ها به خاطر 
کرم و بخشش و مهمان نوازی و محبتی که 
به زائران امام حسین)ع( می کنند، کمال 
... لبنان  تشکر را داریم. دبیر کل حزب ا
در ادامه به کشتار صبرا و شتیلا به دست 

صهیونیست ها اشاره کرد و اظهارکرد: 
عاملان آن از طرف های لبنانی معروف 
بودند که در یورش نظامی ۱۹۸۲ متحد 
در  بودند.  رژیم صهیونیستی  نظامی 
جریان این کشتار ۱۹۰۰ لبنانی و 3۰۰۰ 
فلسطینی شهید شدند. کشتار صبرا و 
شتیلا بزرگ ترین و شنیع ترین جنایت 
در تاریخ جنگ اعراب و رژیم صهیونیستی 
است. عاملان این جنایت از طرف های 
لبنانی که با صهیونیست ها در صبرا و شتیلا 
همراهی کردند مورد مواخذه و بازخواست 
قرار نگرفتند. وی افزود: آنانی که دست به 
کشتار صبرا و شتیلا زدند فرهنگ مرگ 
و آنانی که جنوب لبنان را آزاد کردند و 
حتی یک جاندار را نکشتند، دارای فرهنگ 
زندگی هستند. دبیر کل حزب ا... لبنان 
تصریح کرد: جرم آنانی که در ۱3 سپتامبر 
در جاده فرودگاه تظاهرات کردند چه بود. 
آنان توافق اسلو را محکوم کردند. بیشتر 
ملت فلسطین به این باور رسیده اند که 
مذاکرات نتیجه ای به دنبال نخواهد داشت 
و تنها راه در مقابل آنها مقاومت است. 
تضمین های آمریکا حامی فلسطینی ها 
در صبرا و شتیلا و حتی در توافق اسلو 
نبوده است. تنها گزینه پایداری و مقاومت 
است. وی افزود: امروز شاهد هستیم که 

دشمن از اوضاع کرانه باختری بر خود 
می لرزد زیرا مبارزان جوان فلسطینی و 
نسل جوان در حال مبارزه هستند. دبیر کل 
حزب ا... لبنان گفت: روز اربعین روز مقاومت 
و ثبات و جانفشانی و هیهات منا الذله 
است. ما در این روز مراتب تشکر خود را از 
جوانان فلسطینی در کرانه باختری اعلام 
می داریم. همه افراد شریف در دنیا نگاهشان 
به شماست و به شما دلبسته اند. وی ادامه 
داد: بیانیه اخیر از سوی برادران حماس 
درباره برقراری روابط با سوریه بسیار عالی 
بود. دبیر کل حزب ا... لبنان ضمن تاکید بر 
ضرورت تقویت روابط با سوریه از سوی همه 
آنرا حامی واقعی فلسطین و قدس دانست و 
گفت: آنچه ما امروز بدان نیاز داریم وحدت 
همه گروه های مقاومت است. محور مقاومت 
تنها امیدی است که سوری ها و لبنانی ها و 
فلسطینی ها می توانند حقوقشان را به دست 
آورند. نصرا... تصریح کرد: تنها فرصت ما 
این است که لبنان نفت و گاز استخراج 
کند. آنچه برای ما مهم است عدم استخراج 
صهیونیست ها از میدان کاریش قبل از 
اینکه لبنان حقوقش را بستاند، است. 
استخراج از میدان کاریش خط قرمز ماست. 
ما به دور از رسانه ها این پیام را ارسال 
کرده ایم که ما با آغاز استخراج از سوی 

صهیونیست ها مشکل داریم. وی افزود: 
امکان ندارد که ما اجازه استخراج نفت و 
گاز از میدان کاریش قبل از اینکه حقوق 
لبنان تامین شود را بدهیم و این به دولت 
لبنان مربوط می شود. هدف ما این است که 
لبنان نفت و گاز استخراج کند و این پرونده 
به پرونده دیگری گره نخورد. تهدیدات 
اثری بر ما ندارد. نگاه و موشک های ما به 
سمت کاریش است. اگر جنگ تحمیل 
شود گریزی از آن نیست.  سیدحسن نصرا... 
درباره تصمیم اخیر نیروهای سازمان ملل 
موسوم به »یونیفیل« )مستقر در مرز لبنان 
و فلسطین اشغالی( گفت که این تصمیم به 
هیچ وجه به نفع لبنان نیست و مخاطرات 
زیادی را به همراه دارد و اگر می خواهند 
امور را به دور از نظارت و تصمیم ارتش 
و حکومت لبنان پیش ببرند، شرایط به 
نفع آنها پیش نخواهد رفت. )طبق مصوبه 
اخیر شورای امنیت، اختیارات بیشتری 
به نیروهای یونیفیل داده شده و یونیفیل 
برای انجام وظایف محوله نیازی به مجوز 
یا اجازه قبلی از کسی ندارد و اجازه دارد 
به طور مستقل عملیات خود را انجام دهد.( 
. لبنان تأکید کرد که  . . دبیرکل حزب ا
تصمیم یونیفیل، تجاوز به حاکمیت لبنان 
است و دامی از جانب رژیم صهیونیستی 
محسوب می شود. وی همچنین بر ضرورت 
تشکیل دولت تاکید کرد و ادامه داد: نباید 
خلأ در موضوع ریاست جمهوری پیش  آید. 
در سایه دولت پیشبرد امور ما وارد هرج و 
مرج خواهیم شد. ما بر اهمیت طی شدن 
روند مربوط به ریاست جمهوری تاکید 
داریم و تهدید و وعده و وعید بی فایده 
است. ما از دعوت ها برای توافق درباره 
رئیس جمهوری حمایت می کنیم و باید 
رایزنی به دور از وتو باشد. رئیس جمهوری 
آتی باید پایگاه مردمی قوی داشته باشد تا 
بتواند به نقش قانونی خود عمل کند. وی 
درباره حوادث بانکی تصریح کرد: راهکار 
امنیتی کفایت نمی کند و مسئولان باید 
تیم بحران تشکیل دهند و راهکار واقعی 

داشته باشند.   

 وزارت امورخارجه چین: 
  آمریکا با فروش سلاح به تایوان، 
اصل چین واحد را نقض کرده است

وزارت امورخارجه چین تاکید کرد که اقدام آمریکا در 
فروش تسلیحات به تایوان نقض خطرناک اصل چین یکپارچه 
بوده و به روابط دو کشور آسیب می زند. به گزارش فارس، 
وزارتخانه چین اعلام کرد که پکن امیدوار است که ارمنستان 
و جمهوری آذربایجان به توافق آتش بس کاملا پایبند بوده و از 
تشدید تنش ها جلوگیری کرده و تنش ها را با گفت وگو حل 
کنند. وزارت امورخارجه چین همچنین تاکیدکرد: »اقدام 
آمریکا در فروش تسلیحات به تایوان نقض خطرناک اصل چین 
یکپارچه بوده به شدت به روابط دو کشور آسیب می زند.« تایوان 
بخشی از چین محسوب می شود که ادعاهای جدایی طلبانه دارد؛ 
ادعاهایی که کشورهای جهان و سازمان ملل متحد به رسمیت 
نمی شناسند. پکن همواره با هرگونه تماس بین نمایندگان 
تایوانی و مقامات غربی به ویژه مسئولان عالی رتبه سیاسی یا 
نظامی از کشورهایی که پکن با آنها روابط دیپلماتیک دارد، 
مخالف بوده و می گوید این سفرها، اصل چین واحد را نقض 
می کند و پیام های نادرستی به نیروهای جدایی طلب ارسال 
می کند. سفر اخیر »نانسی پلوسی« رئیس مجلس نمایندگان 
آمریکا به تایوان خشم شدید چین را در پی داشت و پکن متعاقب 
این سفر تمرین های نظامی گسترده پیرامون تایوان از جمله با 
شلیک موشک های بالستیک برگزار کرد. به رغم هشدارهای 

چین به آمریکا، واشنگتن بازهم از دفاع از تایپه دم می زند. 
 

اعتصاب رانندگان بخش ریلی انگلیس
اعتصاب رانندگان بخش ریلی انگلیس باردیگر در اوایل 
ماه اکتبر برگزار می شود. به گزارش مهر، روزنامه انگلیسی 
گاردین گزارش داد که اتحادیه رانندگان قطار به اپراتورهای 
راه آهن اعلام کرده است که قصد دارد از اعضای خود بخواهد 
در روزهای اول و پنجم اکتبر دست به اعتصاب دوباره بزنند. 
اعتصاب برنامه ریزی شده رانندگان قطار در ۱۵ و ۱۷ سپتامبر 
پس از اعلام مرگ ملکه لغو شد. اتحادیه رانندگان قطار برگزاری 
اعتصاب در سراسر کشور انگلیس را به دلیل اختلاف طولانی 
مدت بر سر حقوق و شرایط کار کارکنان این بخش پیگیری 
می کند. برگزاری اعتصاب کارکنان ریلی انگلیس همزمان با 
کنفرانس حزب محافظه کار در بیرمنگام که اولین کنفرانس 
لیز تراس به عنوان رهبر جدید حزب محافظه کار در روزهای 
۲ تا ۵ اکتبر، احتمالا منجر به اختلال گسترده در شبکه حمل 
و نقل ریلی انگلیس خواهد شد. شرکت های بهره بردار قطاری 
که تحت تاثیر اعتصاب آتی رانندگان شبکه ریلی انگلیس قرار 
خواهند گرفت، عبارتنداز: آوانتی ساحل غربی، کراس کانتری، 
راه آهن بزرگ غربی، قطار هال، LNER، ترانس پنین اکسپرس، 
قطارهای زمینی لندن، قطارهای میدلندز شمالی، جنوب 
شرقی و غربی. در ماه های گذشته انگلیس بارها شاهد اعتصاب 
کارکنان بخش های مختلف حمل ونقلی خود به دلیل نارضایتی 

از دستمزد و حقوق بوده است.


